

Karhulan Valimo Oy, a foundry located in Kotka, Finland, has been a manufacturer of duplex and super duplex stainless steel castings for pumps, mixers and agitators. The company has been declared bankrupt and Mrs Pauliina Tenhunen from Castrén & Snellman Attorneys Ltd has been appointed as the estate administrator. The bankruptcy estate is now seeking potential buyers interested in purchasing the foundry's foundry operations or fixtures and machinery.

Karhulan Valimo Oy, eine Gießerei die sich in Kotka, Finnland befindet, ist ein Hersteller von Gussteilen aus Duplex und Superduplex Edelstahl für Pumpen, Mischer und Rührwerke. Das Unternehmen wurde in einem nach finnischem Recht eingeleiteten Verfahren für Bankrott erklärt und Frau RA Pauliina Tenhunen von Castrén & Snellman Rechtsanwälte wurde zur Insolvenzverwalterin bestellt. Die Insolvenzmasse sucht jetzt potenzielle Käufer, die sich für den Kauf des Gießereibetriebs oder der Anlagen und Maschinen der Gießerei interessieren.

For more information, please contact

Castrén & Snellmann's Senior Advisor Pekka Jaatinen (tel. +358 (0)20 776 5401, pekka.jaatinen@castren.fi) or Counsel Elina Pesonen (tel. +358 (0)20 7765 323, elina.pesonen@castren.fi).